

# Artificial Intelligence & Digital Industry Working Group

## (IWG) Fact Sheet

### 人工智能与数字行业小组情况说明书

**Group Coordinator:** Eric Zhou, Microsoft

小组协调员：周杜骏，微软公司

#### Group Members

小组成员：

3M	ABB	Apple
Applied Materials	Brita	CASETiFY
Caterpillar	Continental	Covestro
Dyson	Honeywell	Microsoft
Nike	Nokia	Premier League
Samsung	Siemens Healthineers	SKF
Takeda	UL	Western Digital
HONOR(Observer)		

#### Key Objective(s)

主要目标：

AI and Digital Industry Working Group is an industry group composed of legal representatives of foreign enterprises in various industries of China. It aims to promote the legal protection of Chinese intellectual property rights and AI digital governance, improve the awareness of digital protection of intellectual property rights of enterprises, and explore and ultimately form the opinions and positions of QBPC members in this field, so that to enhance the legislation and law enforcement content of intellectual property and digital domain.

人工智能与数字行业小组是由我国各个行业的外商企业的法律代表所组成的行业小组，旨在推动我国知识产权与人工智能数字治理的法律保护，提高企业对知识产权的数字保护意识，探索并最终形成 QBPC 成员在这一领域的意见和立场，以期提升我国知识产权与数字领域的立法与执法内容。

#### Introduction

介绍：

1. Improving the acknowledge and realization of intellectual property protection of enterprises in the field of artificial intelligence and digital.

2. Analyzing and understanding of the current legal problems and its complexity in the fields of artificial intelligence and digital.
3. Putting forward the possible constructive ideas and solutions to consummate the legal practices under the background of growing digital development, to support the artificial intelligence and digital industry group with high quality and sustainable development.

1. 提高企业对人工智能与数字领域的知识产权保护领域的认识；
2. 分析与理解当前人工智能与数字领域相关的法律问题及其复杂性；
3. 提出可能的建设性思路与解决方案，以完善日益发展的数字背景下的法律实践，支持人工智能与数字行业小组能以高质量及可持续发展。